
MARINA IVANDIĆ:  

- Hvala predsjedniče. Poštovanje, lijep pozdrav svima prisutnima.  

Evo ja bi postavila jedno pitanje koje smatram da je neobično važno ne samo za naše 

sugrađane i sugrađanke nego za  razvoj našeg grada i za sve buduće generacije. Naravno radi 

se o pitanju vezanom za obrazovanje za našu školsku infrastrukturu.  

Naime u ovom mandatu je naprosto igrom tog nesretnog slučaja i potresa koji se dogodio 

cjelovito obnovljeno 8 školskih zgrada, 5 je objekata školskih novoizgrađeno, 5 je dograđeno i 

na još 5 su radovi sada u tijeku. I kada to sve zbrojimo govorimo o 23 zapravo nova školska 

objekta međutim sukladno ovom rekla bih ambicioznom planu prelaska na jednosmjensku 

nastavu to sigurno nije dovoljno i ne zadovoljava standarde da bi se taj prelazak dogodio.  

Pa me zanima zapravo gdje smo s tim, koji su idući koraci i kako namjeravamo kao Grad 

napredovati da bi smo taj cilj postigli? Hvala. 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnici. Odgovor će dat gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovorit će dogradonačelnica.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec, izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Evo zahvaljujem zastupnici Ivandić na ovom pitanju.  

U proteklom mandatu u području odgoja i obrazovanja najviše smo govorili o vrtićima 

jer je to bila akutna i žurna, žurna potreba. Sada smo u situaciji gdje za gradske vrtiće imamo 

čak 30 projekata tako da sad smo u jednoj jako dobroj situaciji s kojom ulazimo u drugi mandat 

gdje ćemo imat 14 izgrađenih i onda ćemo još jedno 16-ak završiti u narednom mandatu i imat 

ćemo potpuno novi, najmoderniji, najkvalitetniji, bez usporedbe s ostatkom Hrvatske.  

Škologradnja, zastupnica Ivandić je istaknula napore koji su napravljeni u prvom 

mandatu i koji su isto mislim po svakom kriteriju impresivni. 23 školska objekta složit ćete se 

da je impresivno ali i dalje nažalost kao što ste rekli daleko smo od onog što je potrebno za 

jednosmjensku nastavu. Jednosmjenska nastava je i nacionalni cilj i naš cilj. Tu se poklapamo 

u smislu razumijevanja prioriteta koliko je važno da osnovne škole rade u jednoj smjeni da bi 

smo mogli omogućiti i kvalitetne obroke i zapravo kvalitetnu nastavu, vannastavne aktivnosti, 

zapravo to da škola postane i bude u svakom slučaju i u svakom kvartu središte kvarta.  

Gdje smo sada? Znači nadležno ministarstvo trebalo im je dvije godine da raspišu 

projektnu,  kako izgleda natječaj za jednosmjensku nastavu. Znači podsjetit ću da je NPOO 

usvojen u Hrvatskoj u srpnju 2021. godine a mi smo natječaje, znači kako izgleda prijava za 

jednosmjensku nastavu dobili tek u srpnju 2023. Mislim da to vrijedi podcrtati jer pokazuje da 

nešto što je načelno smatrano prioritetom apsolutno nije bio prioritet nacionalni jer da jest ne 

bi im trebalo dvije godine da razviju natječaj.  

……(Zvučni signal zvonom)……  

No gdje smo mi sada? Evo telegrafski ako moram jako skratiti, mi smo prijavili 22 

projekta na NPOO škole. 16 se tiče izgradnje novih škola ili dogradnje a 6 se tiče sportskih 

dvorana. To sve kad napravimo još uvijek neće biti dovoljno za jednosmjensku nastavu tako da 

sad pripremamo  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  
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DANIJELA DOLENEC:  

- još 15-ak projekata škola za drugi mandat.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo dogradonačelnici odnosno zamjenici gradonačelnika Danijeli Dolenec.  

 


